



RBHK 2024 Concludes with Resounding Success and New Synergy for Next Year!
香港餐飲展 2024圓滿結束 明年再創新動力!



Taking place from 3 to 5 September 2024 at the Hong Kong Convention & Exhibition Centre (HKCEC), Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) reached incredible success celebrated by the F&B industry by attracting **over 9,000 professional buyers** throughout the three-day event. The addition of Café and Natural & Organic sectors received widespread acclaim, sparking valuable collaborations.

2024年9月3日至5日在香港會議展覽中心舉辦的香港餐飲展已順利落下帷幕。本屆展覽再次創下佳績，連續三天吸引了**超過9,000位專業買家**參與。新增的咖啡廳和天然有機展區贏得了廣泛好評，吸引了更多多元化的買家參觀，促進了跨界合作。

RBHK 2024 created an unmatched platform for **more than 400 exhibiting brands** to connect with ideal buyers, build partnerships, and gain insights into the ever-evolving market landscape.

展覽提供了絕佳的商業平台，使得**400個以上的品牌**能夠與目標買家接觸、建立合作關係，並瞭解市場動態。

Special Thanks to Our Major Supporters 特別鳴謝展會主要支持機構



Our Winning F&B Elites Announced at RBHK 2024

香港餐飲展得獎餐飲精英名單公佈

An array of on-site events was held alongside the exhibition, providing extensive networking opportunities and unparalleled access to expert insights. Check out the list of awardees from our competitions and get inspired to elevate your business!

展覽期間舉行了一系列精彩的現場活動，帶來獨特的專家見解及無可比擬的交流機會。各大賽的結果已公佈，立即查看得獎者名單，向表現優秀的同行取經，啟發您的靈感！

Pairing Sensations – Timeless Flavors

實酒嘗味饌選 – 傳味創饗



Hong Kong Best Bars Awards 最佳酒吧大獎



Formerly the Best Spirits Awards, the **Hong Kong Best Bars Awards** has now stepped up as a standalone accolade, recognising the most innovative, influential, and beloved bars in the city. Judged by a panel of spirits experts, bartenders, sommeliers, and enthusiasts, the awards aim to redefine the boundaries of mixology and honour venues that craft immersive experiences, pushing the limits of creativity behind the bar.

原為最佳烈酒大獎，**香港最佳酒吧大獎**現已升格為獨立殊榮，表彰城中最具創新、影響力和人氣的酒吧。活動由醇酒專家、調酒師、侍酒師和美酒發燒友組成的評審團將為各參與酒吧進行評估，並選出最能夠營造最佳體驗以及發揮無窮創意的傑出酒吧。

[Click Here for the Results](#)
[按此查看結果](#)

Hong Kong Latte Art Championship 2024-2025
香港咖啡拉花大賽2024-2025



Champion – Keith Tse
1st Runner Up – Ivy Lai
2nd Runner Up – Ashley Cheung

Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-2025
香港咖啡調酒大賽 2024-2025



Champion – Gary Au
1st Runner Up – Pong Ng
2nd Runner Up – Leo Lam

Coffee Bean Sponsor 咖啡豆贊助	Coffee Cup Sponsor 咖啡杯贊助	Espresso Grinder & Filter Grinder Sponsor 意式咖啡磨豆機及過濾式 磨豆機贊助
Espresso Machine Sponsor 意式咖啡機贊助	Fresh Milk Sponsor 鮮奶贊助	Gift Sponsors 禮品贊助
Glassware Sponsor 玻璃器皿贊助	Spirit Sponsors 烈酒贊助	Trophy Sponsors 獎盃贊助

More exciting news! 更多精彩消息！



We are thrilled to announce that **Retail Asia Conference & Expo (RACE)** will co-locate with **Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK)** from 2-4 September 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre! This collaboration unites two of Hong Kong's key economic drivers—the food and beverage (F&B) and retail industries—to create greater synergy and exciting opportunities for growth and innovation.



亞洲零售論壇暨博覽會將於2025年9月2日4日與香港餐飲展在香港會議展覽中心共同舉辦！此次合作將聯合香港兩大經濟動力——餐飲業和零售業，為業界創造更大的協同效應、推動增長和創造更多機會。

Please stay tuned for more updates about the show and make sure your friends and colleagues are aware of this remarkable industry gathering! We look forward to seeing you in the next year in **Restaurant, Bar & Café Hong Kong 2025!**

請緊貼展會資訊，獲取更多詳情，並邀請同事好友一同參與此等業界盛事！明年**香港餐飲展2025**見！

Book now for Early-bird Rate
立即預訂 可享早鳥優惠

Secure your prime location by exhibiting with us on or before 31 December 2024!

於2024年12月31日前預訂展位，可享早鳥優惠！



Book Now for Early-Bird Rate!
立即預訂即享早鳥優惠!